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Abstract (en)
[origin: WO2014124962A1] The invention relates to a spring-loaded connection terminal (1) with at least one clamping spring (2) which is bent in
the shape of a loop and with a busbar (9). The clamping spring (2) has a contact limb (6) which rests against the busbar (9), a spring bow (5) which
adjoins the contact limb (6), and a clamping limb (3) which adjoins the spring bow (5) and a free clamping end (4) of which points in the direction of
the busbar (9). The contact limb (6) has at least one recess (12).

Abstract (de)
Ein Federkraftklemmanschluss (1) mit mindestens einer schlaufenförmig gebogenen Klemmfeder (2) und mit einer Stromschiene (9) wird
beschrieben. Die Klemmfeder (2) hat einen an der Stromschiene (9) anliegenden Anlageschenkel (6), eine sich an den Anlageschenkel (6)
anschließenden Federbogen (5) und eine sich an den Federbogen (5) anschließenden und mit einem freien Klemmende (4) in Richtung
Stromschiene (9) weisenden Klemmschenkel (3). Der Anlageschenkel (6) hat mindestens eine Einbuchtung (12).
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